
Zdpisnica

z 6. riadneho zasadnutia Obecndho zastupitefstva v Stitniku honandho drta H.12.2011
o 16. 00 hod. v budove Obecndho rtradu v Stftniku na Ndmestf I. mdja, ,iridot*".

Prltomnf : - podfa prezeninej listiny
Prezenind listina - pr{loha zdpisnice

Program 6. zasadnatia OZ:
l. Otvorenie, prezentdcia.
2. Schvdlenie programu rolcovania
3. Urienie zapisovatela a overovatefov zdpisnice
4. Kontrola uznesen[ zo drta 26.09.201]
5. Informdcia starostu obce o iinnosti obce od posledndho zastupitefstva
6. Prejednanie ndvrhu VZN o cltove a drZanl mierat na ilzemf ibce St{tnik
7. Preiednanie ndvrhu VZN obce o zdsaddch hospoddrenia a nakladania s majetkom
Obce Stitnik

8. Preiednanie VZN o urien[ vyJlry prispevku na stravovanie v ikolskej jeddlni na rok
20t I

9. Prejednanie ierpania prfjmov a vydavkov za III.e 20I l
10. Prejednanie programov1ho rozpoitu no rok 2017
11. Prejednaie ndvrhu rozpoitu obce Stitnik na rok 2012.2013,2014
12. Prejednaie iiadosti vyfratia pozemkov z priemyselnej z6ny.
13. R6zne
74. Diskusia
75. Prijatie schvdlenych uznesen{
16. Zaver

k bodu i. I - otvorenie,prezentdcia
6. riadne zasadnutie OZ onoril starosto obce, hory privftal pr[tomnych poslancov
a obianov. Upovedomil vietlrych pritomnych o divoioch zmeny terminu obecndho
zastupitefstva z 05-12.2011 na 14.12.201L A to, ie term{n bol2meneny na zdklade Ziadosti
doruienei piatimi poslancami, Ziadosf bol a od6vodnend pracovnou zaneprdzdnenos fou
Skonitatoval, ie zasadnutie ie uzndianio schopn6, pritoini 8 poslanci, i oipraueaheny
Karol Hadiega

k bodu i. 2 - schvdlenie progrumu rokovania
Starosta obce obozndmil poslancov OZ s progrqmom rokovania, ktory bot schvdleny aj
obecnou rodou dma 02.12.201I. Pdn Ing Kuima poiiadal o doplnenie v bode r6znom, a to
o tilohu pre hlavnil kontrolhrlnt. Pdn Ing Pazera-rovnako poZiadal aby v bode r1znom bol
daw 

-Priestor pdnovi Klimovi na od prezentovanie ndttrhu kovanZho relidfu na dom
smiltku.

Za: Proti: Zdriali sa:



kbodui.3_urieniezapisovatePaaovetovate?ovzipisnice
Zaoverovat"ro" "ipjlnir" 

,t-o"t 
"U"" 

**n"l poslancov: Mgr' Yvetu Zdechovanovri

u Ludirluuu Hol6czyho zazapisovatefa : p' Gallo5ovti

Za: I Proti:

Za: I Proti: 0

Zdrlali sa:

Zdrlalisa: 0

k bodu i. 4 - konttola uznesenl zpredchddzaificich

Kontrolu uzneseni zo zasadnuti oz to dnaze 'og'2011 previedla z6stupkyia starostu

obce Mgr. Yveta [a""ioi,^ov5. Skon5votoiut",Lepttlat1 uznesenia zo d;'a26'09'2011

boli splnen6, ot .-,r^Lsenia 86/20r i, lt-Jtt*otiu ob"" nepodpisal z ddvodu nesriladu

;;ip;;i"""k k VZN o nakladani s majetkom obce s legislativou'

kboduE.5_informdciastarostuoiinnostiobceodposlednihooZ
Starosta informovar posrancov oz ;- frngovani obce od posredn6ho zastupite'stva. obec

sa venovala predovsetkym hlavnemu pJslaniu- obce u ttdu zabezpedovaniu potrieb

obyvatefov. prost ednictvom uradu pra"i cez aktivadn6 pr6ce bolo, zamestnanlich 33

pracovnikoro upro.ilJrri"*"- oonoav ouec obdan 7l pracovnikov. Starosta uviedol' Ze

finaninl odmena na vykon6Vanie tlichtopra" j" 6? e. avypl6can6 priamo zttradu pr6ce'

obaa' lcory je v hmotnej nidzimuLetur.riio dinnost' vykonrivat' iba 2rpodas trvania hmotnej

nfdzs' 
Dalej informovar, o odstraneni-havarijn6ho stavu.na dome smirtku, kde bola opraven6

shecha na dome smritku ako aj nu ao-U"tt" na naradie' na cintorine bola dalej opraven6

cesta.DohodounamimosridnomvyrovnanisfirmouEuroviaobeczabezpedilaopravucesty
na Mlynskej azihratrcjulici. -, w6t""y"n n.@i zmimosridnehS ynorlania sa uskutodnila

plynofik6cia materskej *Ofry .OkI"- iot o od ostatn.ho zastupitefiwa bolo podan;ich p?it'

projektov a to na : rekultivfciu I. etapy skkidky, na 
.zabezpedenie 

opravy chodnika na

ochtinskej ulici ako aj na vybudorr*i"-irrodnika na urici teprickej, projekt.na zabezpedenie

separovan6hozberuapro:"ttnaprotipovodiov6opatrenia'Celkomodzadiatkurokaobec
po'Jutu 10 projektov. Ztoho 3 boli realizovartf'

Vliberov6 konanie na Regener6ciu n6mestia - pamiatkovej z6ty bolo po zasadnuti

vlfberovej komisie zaslan6 dda zg.to. 20ll nauvo, pretoZe bola vznesen6 n6mietka firmou

Eurobuildi ngaanai-i.rt.20r1w6ten6 so zamietnutfm n6mietky. opiito-vne zasadlavyberovii

komisia a urdila za vitaza sahLe rrr-" girr"g" z Bratislavy Fitlnt Eiffage bola upozornen6

rovnako ako aj nerispe.nli uch6dzadi ri9 E "I""n" 
dia nebola vznesenS: Lladne dal*ia

n6mietka na lrvo, ak to tak aj ostane do stanovenej lehoty materi6ly budri zaslan6 na

kontrolu na soRo. po splneni us.try.r, foJmienok m6ie obec pristripit' k podpisaniu zmluvy

s firmou Eiffage. Starosta vyzvarpani Mir. Zdechov_anovri ako rtenkuvyberovej komisie aby

vysvetlila poarourr*ii ryu.rou.rro koiania. P. Kuzma vyjadril obavu,. di firma' ktor6

predloZila takmer 
""i"fzsrit 

ponuku d;;;h;pn6 splnit'celf predmetzikazky v poZadovanej

kvalite. Na do p., Zdechovanov6 reagovala iy^, i" na vy6ei firmy je dany presnli kffd -
bodoqi sYst6m.

I



V MS sme dovybavili detsk6 ihrisko. Obdiizrli sme vyrozumenie od uradu vl6dy
s dotiiciou na20 000 € na odstriinenie moZnosti vmiku Zivelnej pohromy na uzavretej sklidke
nie nebezpedndho odpadu. Starosta sa vyjadril, Le aj napriek nedostatku finandnych
prostriedkov ako v 5t6te tak q v obciach sa obci podarilo urobit' dost' pre zlep5enie iivota
v na5ej obci.

Starosta d'alej vyzval poslancov aby sa zamysleli nad d'alSim osudom budovy
b1iva16ho strediska sluZieb Skole, nakofko sa uZ dost'finandnych prostriedkov vynaloZilo na
znaleck6 posudky. Upozornil aj na stiile aktu6lnejSiu t6mu kanalizircie avyzval poslancov aby
sa nad ilou zamysleli, je potrebn6 urdit' viziu do budricnosti, do sa tyka druhu ako zdrojov
financii, ktor6 je potren6 na trito problematiku r,ydlenit'.

k bodu i. 6,- prejednanie YZN o chove a drianf zvierat na rtzem[ Once Stftnik
Poslancom bol predloZenlf ndvrh VZN o chove adrilari hospodarskychzvierutv obci
Stitnik. Na obecny urad neboli predloZene Liadne pripomienky. Nikto z poslancov
nepredniesol Ziadnu n6mietku. Starosta dal hlasovat' o VZN o chove a drLani zvieratna
'6zemi obce Stitnik.

Proti: 0 Zdriali sa : 0

k boda 8 7. -pripomienky k VZN o zdsaddch hospoddrenia a naklsdania s majetkom
Poslancom boli predloilend pripomienky k VZN, ktor6 boli doruden6 na OcU dia
12.12.2011 p. poslancom Bellnyim. Poslanci tieto pripomienky prijali bez nrimietok.
Staosta dal nrisledne hlasovat' o pripomienkach.

7az 8 Proti:0 Zdfialisa z0

Starosta dal hlasovat' o schvSleni samotn6ho VZN o zfusadich hospod6renia a nakladania
s majetkom.

Za:8 Proti:0 Zdriali st t0

k bodu i. 8. - prejednanie VZN o urieni prfspevku za stravovanie v Skolskej jedflni
na rok 2011

Poslancom obecn6ho zastupitefstva bolo dorudend VZN o urdeni prispevku za stravovanie
v Skolskej jed6lni na rok 2011. Starosta dal hlasovat' o tomto bode.

Za:8 Proti:0 ZdfialisazO

t bodu i. 9. - Prejednanie ierpania prijmov vydavkov zalll. Q 2011
Cerpanie prijmov a vydavkov bolo predlolenl poslancom na pre5tudovanie. Starosta
predital stanovisko hlavnej kontrol6rky Obce Stitnik p. Ing. Kondekovej. Podlla stanoviska,



'l

hlavn6kontrol6rkanemiLiadnen6mietkyvodiderpaniuprijmovavfdavkov zallI. Q2011.
Prebehlo hlasovanie o tomto bode.

Proti:0 Zdrialisaz0

k bodu i. 10. - Programovy rozpoiet Obce Stitoit na rok 2011
poslanci obdrtaliNavrh programov6ho rozpodtu v materiilloch, ktor6 im boli zaslan6.Phn

poslanec Hol|czy mal n6vrh na tipravu rozpodtu. Na tento n5wh mu starosta odpovedal,

2e iprava.orpodt t bude roben6 aZ v novom roku, a to hned' ked' budri znirme konkr6tne

disla. Nikto nevzniesol Liadnu pripomienku. Starosta dal hlasovat' o Programovom

rozpodte na rok 2011.

ZazB Proti:0 Zdrialisaz0

k bodu i. 11. - Prejednanie nivrhu rozpoitu na rok 2012,2013,2014

Nrivrh rozpodtu bol predloZeny. Starosta predital stanovisko hlavnej kontrol6rky obce,

v ktorom sa vyjadrila o poskytovani dot6cii na rok 2011, boli doruden6 dve Ziadostina

dotaciu a to Ziadost' od Ti Banik Stitnik dna29.09.201la od Sachov6ho oddielu Stitnik dfa
26.10.2011. Uvedenf oddiel doposial vystupoval pod TJ Banik Stitnit. Starosta navrhuje

obecn6mu zastupitefstvu dotaciu vo vy5ke 1051 € zahrrrtf aj na rok 2012 do rozpodtu TJ .

Uvedeni diastka bude predstavovat' opravu rozpodtu navySenie 0810 Rekreadn6 a Sportov6

sluZby- poloika 640 amiZene 01116 Spr6va riradu poloZka 637. Uvedeny n6vrh zrneny

-rpoeto je v srilade VZN o dot6ci6ch. Kontrol6rka srihlasi s navrhovanou zmenou. Pan

poslanec Belanyi poloZil othzkl, do predstavuje poloZka sluZby - 637 a to v rozPodte pre
'Stoto 

- Skolslcijed6lei. Otizktradresoval p. Mgr. Jarmile Motuzovej riaditellke ZS Stitnit<.

Pani Motuzovf vysvetlTla, ie v tejto poloZke sri zahmut6 Skolenia, softv6r, 55%o stavovanie

pre zamestnancov, bankov6 poplatky, sociillny fond a pod. Prin poslanec Kalina upozornil

na to, Ze bude potrebn6 riprava rozpodtu a to v dasti prijmov z d6vodu ripravy nrljmu

zbytovych a nebytovych priestorov, nakollko tento prijem bude zdariovany. Starosta

upovedomil, Le thto otiakaje v bode r6znom, ale ak poslanci chcri m6Ze prejst' diskusia aj

teraz. PAn Belanyi sa informoval o tom predo sri rozdiely v ndjomnom v budove

zdravotn1ho strediska. A rovnako aj predo je rozdiel v n6jme v dome sluZieb. P6vodne bola

n6jomcov lichto priestorov SLSP a.s. a bol tu predpisanli n6jom, ktoqi sa preniesol aj na

CASleno n6jomcu. Starosta dal n6vrh aby tieto veci boli prejednan6 v bode r6znom, kde je

aj Ziadost'sledny Ondrejdikovej. Starosta dal hlasovat' o rozpodte na rok20l2.

ZazS Proti:0 Zdrialisaz0

Dalej dal hlasovat'o tom di poslanci OZberTna vedomie rozpodet na roky 2013,2014.

ZazS Proti:0 ZdrZali sa:0



T

k bodu E. 12.- Ziadost' o vyfiatie pozemkov z priemyselnej z6ny a preradenie do

obytnej z6ny.
fento Uod Uot presunuty zo zasfitpitellstva, ktor6 sa konalo dira 26.09.2011- Starosta

op?itovne predital Ziadost' ptna Grechra, pirrla Stefanka a Komposonitu Stitnik. Starosta

dal slovo panovi Grecarovi, ktorf bol pritomny ako z6stupcazaiiadatellov. Prln Grecar si

p6zval aipfnaHudeca, ttory Uot tvorcom Uzemn6ho plinu obce Stitnik. Starosta oslovil

post*cou, di chcri podut'e5te komentar k danej veci alebo rozhodnri bez neho. P. poslanec
'Kut^uuviedol, 

Ze poslanci o tomto probl6me diskutovali na neofici6lnom stretnuti pred

zastupitellstvom. Prin Hudec prezentoval, Ze ich oslovil p. Grecar s tym aby zistili, di

predmetn6 stavba ja v srilade s platn;fm izemnym pl5nom obce. Na zhklade zistenych

inform6cii m6 obec schv6len;f uzemny pl6n zr 2002 sjednou ripravou, doplnkom.

Uviedol, Ze predmetn6 oblast' nie je nawhovand pre priemyselnf vyrobu. Podlla p6na

Hudeca je obec povinn6 urobit' prehodnotenie rizemn6ho pkinu raz za 4 roky a n6sledne

aj jeho iip.urro it"du aj doptnky rizemn6ho pklnu. Sri dve moZnosti ako postupovat teraz

u to *oUif prehodnotenie rizemn6ho p16nu, obec m6 das do 18.02.2012, alebo to riesit'

formou zmien a doplnkov adany pr6vny stav legalizoval'. Piln Greciir vystupil stym, Le

nazikladeuveden;ich skutodnosti p. Kalina postavil pilnicu v rozpore s rizemnym planom

a rovnako nie je .r,, rrilud" s rizemn;fan planom aby rodinnd domy boli v priemyseln.j=r6.t:

ateda i:iada iby tieto skutodnosti boli upraven6 a odstnlnili sa nedostatky Dalej

podotkol, Le tnemny pl6n nie je v srilade s uzemnym pklnom samospr6vneho kraja.

Vystupila pani Bischofbv6, ktorS uviedla, Le od vzniku rizemn6ho planu sri tam urdit6

nezrovnalosti. Co sa tyka zarudenia domov do obytnej z6ny Obec podala vroku 2001

Ziadost' o zmenu iniravilanu obce s lfm, Le t6to zmena bola vykonanl, ale

neddslednost'ou fradnikov nebola t6to zf,fiena zaptacovarr6 do rizemn6ho planu Obce

Stitnit. Na z6klade Ziadosti skupiny obyvatellov m6 obec poLiadat dotknut6 org6ny

o zrnenu P. Bischofov6' zistila, Le dast' priliahlfch pozemkov k jej domu je

v nezastavanom tg1emi obce. Dalej uviedla, Ze k ich domu nie je vybudovan6 pristupov6

cesta aj napriek tomu, Ze sri obdanmi Stftnika, potom do sa obr6tili na SPU bolo im

povedan6, aby oslovili obec s Qim aby v5etky nezrovnalosti boli odstrilnen6 a pozemky

Uoti -rua"* do zastavan6ho rizemia obce. N6sledne aby obec poZiadala o odkripenie

pozemkov pod pol'nou cestou za domami Bischofovcov a Hrisanikovcov aby n6sledne

bola vybudovan6 cesta.

Vystupil pin Klalina, ktory uviedol, Le on si pod ninvom priemyselnil z6na predstavuje

pii.-yr"i a preto tam aj zadal podnikat avynaloZil prostriedky na vybudovanie firmy.

balej uviedol, Z" ak poslanci odsrihlasia trito Ziadost', pre neho sa zmenia podmienky pre

podnikanie a nevie, di si bude vediet' udri.at zamestnancov, ktot'ch tercz zamestn|va.

A ak by k tejto veci naozaj doSlo bude to riesit' sridnou cestou. Piin Grecilr d'alej uviedol,

Ze priernys elnh z6na nebola schv6len6 tam, kde p. Kalina m6 postaven6 haly a Le ich pri
kripe domu na skutodnost', Ze ich domy stoja v priemyselnej z6ne nikto neupozomil.

Opiitorme sa snaZil vystupit' aj pan Hudec, ktory znova upozorioval na potrebu

aktualizhcie rizemn6ho pl6nu, kalde 4 roky by sa mal aktualizovat. A je doslova nutn6 to

uskutodnit'. Pani Bischofov6 uviedla, Ze na tieto situ6cie je presn6 ryhl65ka ako

postupovat'. P. poslanec Kuzma sa vyjadril, Ze predsa phn Kalina nemohol stavat'

v obytnej z6ne. bo diskusie n6sledne vstupil aj starosta apoLiadal obecn6 zastupitelistvo

aby v tejto veci rozhodlo. Oplital sa kto je za aby sme tejto Ziadosti -vyhoveli.
Hlasovania sa zdrZali Mgr. Zdechovanovd:, Ing. Pazera ap. Zobola proti boli p. Kalina,

p. p. Gallo, p. Ing. Kuzma a p. Belinyi, za hlasoval p. Hol6czy

Za: I Proti:4 Zdriali sa:3



k bodu E. 13. - ROarc

B. 1 Ziadosf pani Bischofovej o uyjadrenie Obce Stttnt* k navrhovanej arcne podl $ 10

ods.I. zdk. i. 220/2004 Z.z"
Starosta predital Ziadost', ktorej predmetom je zmena pozemkov pod rodinqim domom d.

88 parc. d. CKN 27814 v kat. izemi Stitnik o vymere 1186 m2 z omej p6dy na ostatn6 plochy.

PriloZenS je aj fotografia. Starosta dal hlasovat', kto je zato aby sa uskutodnilatflto zmena.

Proti:0 Zdfialisaz0

8.2 Zindost' pani Bischofovej o zaEatie rtzemndho konania vo veci prfstapovei cesty

k rodinnimu domu i.88 na parc. E. 278/5 v k.rfr. Stttni*
Starosta predital Ziadost' pani Bischofovej. Vystripila pani Bischofov6, prezentoval, Ze

v5etci odbornici sa zhodujri v tom, Le nieje probl6m pozemky naozaj pre kategorizovaf tak
aby tie, ktor6 majri byt'v obytnej zSne aby tam aj boli a tie, ktor6 majf byt' v z6ne

priemyselnej boli v priemyselnej z6ne. Piin Kuzma vyzvalpritomn6ho P. Husrinikaaby
ozrejmil zastupitellstvu, ako vlastnik susednej nehnutellnosti pani Bischofovej ako chcel on

riesit' probl6m pristupovej cesty. P6n Husanfk vysvetli, Ze kontaktovaltrt potrebn6 urady na

riesenie tejto situ6cieaLiadal o dlhodob;i pren6jom pozemokv od SPF, dalul.rypracovat'aj
projekt a je ochotn;f zni$at v5etky n6klady spojen6 s jej vybudovanim. Starosta poLiadal p.

Bischofovri aby spresnila, o ktoru cestu sajednhdizo spodnej alebo hornej strany pozemku.

P. Bischofov6 uviedla, Le zhornej nakollko spodnd pozemky vlastnia Leleznice SR a je tam

ochrannd pi{smo. Pani BischofovS Ziada aby obec poliadala SPF o dlhodobf pren6jom
pozemkov, ltord sri potrebn6 pre vybudovanie cesty. A n6sledne aby konala aj vo vybudovani
c€sty. Starosta uviedol, Le intravilfun je naozaj niekde v prostriedku pozemkov, to znamen6, Ze

suiasnf cestaje v exhavil6ne. Slovensky pozemkoqi urad prisl'ribil, Ze bude kontaktovat'
nadriadenf orgrin v Bratislave, di bude moLny odpredaj alebo dlhodobli prenrljom a dajri
odpoved p. Husanftovi. Nakol'lco sa poslanci nevedeli rozhodntit', ako v tejto veci rozhodnrit'
starosta dal hlasovat' o tom aby stavebnrl komisia preskrimala v5etky podklady, do sa tyka
zmienuzemnych pklnov aby bolo pripravend portf6lio aj pre d'alSie rozhodovanie v takychto
otinkach.

Zaz 8 Proti:0 Zdtiali sa:0

B3 Ziadost' pani Licherovej o prendjom nebytou!,ch priestorov v budove Zdravotndho
stredisku
Pani Licherovd Liada prenajat' priestory, ktor6 chce vyuZit' na zriedenie pobodky poist'ovne

Kooperatfva. Starosta dal hlasovat'o tomto bode.

Zaz 8 Proti:0 Zdfialisa:0


